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Akademický senát FSv ČVUT 
 

Zápis z 11. zasedání AS FSv, které se konalo dne 25. 3. 2015 
 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:  prof. Kohoutková, prof. Hájek, prof. Máca, doc. Čiháková, 

prof. Pavelka, Ing. Vlasák 

 

Doc. Košatka zahájil zasedání AS, přivítal přítomné a všechny seznámil 

s programem zasedání.  

 

Program: 
1. Kontrola zápisu 

2. Schválení Disciplinární komise fakulty 

3. Schválení změn v přijímacích podmínkách k doktorskému studiu 

(prof. Hájek) 

4. Schválení delegace studentské komory na konferenci KOSTAF 

(Ing. Šefčíková) 

5. Informace o Výroční zprávě fakulty za rok 2014 (prod. Čiháková) 

6. Informace z jednání pedagogické komise (Ing. Jíra) 

7. Různé 

 

Bod 1.  Kontrola zápisu 
 

Zápis z minulého zasedání AS byl schválen bez závažných připomínek. Ing. Bauer 

bude působit v komisi legislativní. Ing. Matějka začal pracovat na formální 

podobě dokumentů. Sestava inventarizační komise byla zveřejněna 

v dokumentech pro členy AS. 

 

Bod 2.  Schválení Disciplinární komise fakulty 
 

Návrh na složení Disciplinární komise Fakulty stavební ČVUT v Praze na dvouleté 

funkční období – od 1. 4. 2015 do 31. 3. 2017: 

Předseda: 

doc. Ing. Jaroslav Kruis, Ph.D. – katedra 132 
 

Členové: 

Ing. Lenka Hanzalová, Ph.D. – katedra 124 

Ing. Lukáš Velebil – doktorand  K134 

Ing. Kateřina Šefčíková – doktorand  K134 
 

Náhradníci: 

doc. Dr. Ing. Jakub Dolejš – katedra 134 

Ing. Hana Hanzlová, CSc. – katedra 133 

Ing. arch. Martina Vlčková – doktorand K 129 

Přemysl Halámek - student 

 

Hlasování: pro 24|proti 0| zdrželo se 0 (z 24 přítomných) 

 

 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/prezence.xls
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Bod 3.  Schválení změn v přijímacích podmínkách k doktorskému studiu 

(prof. Hájek) 
 

Pan proděkan Hájek shrnul navrhované změny a jejich projednání 

v pedagogické komisi. Zejména šlo o formální úpravy a zbytečné zdvojení 

informací v různých dokumentech. Ing. Jíra doplnil závěry z jednání pedagogické 

komise. 

 

Hlasování: pro 24|proti 0| zdrželo se 0 (z 24 přítomných) 

 

Bod 4.  Schválení delegace studentské komory na konferenci KOSTAF (Ing. 

Šefčíková) 
 

Konference KOSTAF se koná 16. - 18. 4. 2015 v Ostravě. A. Jiroutová a P. Halámek 

budou reprezentovat FSv. Doc. Košatka vyzval studentskou komoru o doplnění 

ještě dalšího jednoho až dvou dalších členů. Navrženi jsou Soňa Formanová a 

Lukáš Velebil. 

 

Bod 5.  Informace o Výroční zprávě fakulty za rok 2014 (prod. Čiháková) 
 

Paní proděkanka Čiháková informovala o nové podobě výroční zprávy, která se 

inspirovala výroční zprávou FEL. Novinkou bude část prezentující činnost 

jednotlivých pracovišť včetně obrazové přílohy. Ing. Fencl vznesl námět k vložení 

kapitoly o tom, jak je plněn strategický plán fakulty. Paní proděkanka Čiháková 

komentovala rozvojové plány. Proběhla senátní diskuze, jejímž hlavním tématem 

byla grafická podoba výroční zprávy.  

 

Bod 6. Informace z jednání pedagogické komise (Ing. Jíra) 
 

Anketa k hodnocení výuky: ankety se zúčastnilo 21% studentů, na 1. 4. 2015 od 

17.00 je plánována beseda a předání cen. 

Diskutovalo se uznávání známek a návaznost předmětů, kapacita kroužků.  

Doc. Cajthaml informoval komisi o novele SZŘ. Studentům se nelíbí některé body, 

zejména povinnost přednášek a snížení počtu opakovaných termínů na 2+2.  

Podvádění u zkoušek: bylo by vhodné vypracovat postup pro postihy, podle 

kterého by pedagogové mohli jednotně postupovat. 

 

Doc. Košatka poděkoval organizátorům ankety za vynikající výsledek v četnosti 

studentů, kteří se ankety účastnili. 

 

Byla otevřena diskuze na téma cizojazyčných studentů. Paní děkanka 

komentovala problém znalosti češtiny u cizinců studujících v českém jazyce. 

Pokud student není schopen studovat v češtině, pak není student úspěšný.  

 

Bod 7. Různé  
 

Doc. Košatka poděkoval Bc. Anně Jiroutové a jejím pomocníkům za organizaci 

plesu. 

 

Ing. arch. Anna Gregorová za posledních 12 měsíců chyběla 6 x po sobě za 

posledních 12 měsíců (9 zasedání), což je v rozporu s článkem 3 odstavcem 3 e) 

Volebního a jednacího řádu AS FSv. Ing. Broukalová navrhla udělení výjimky.  
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Hlasování: pro 1|proti 16| zdrželo se 4 (z 21 přítomných) 

 

Členství Anny Gregorové v AS bylo na základě článku 3 odstavce 3 e) Volebního 

a jednacího řádu AS ukončeno. 

 

Pan tajemník informoval o výběrovém řízení na IT technologie. 

 

Nové webové stránky budou spuštěny 31. 3. 2015. 

 

Ing. Matějka pohovořil o tvorbě formálního stylu dokumentů fakulty. Otevřel 

otázku corporate identity. Proběhla diskuze. Kolegium děkanky projedná tuto 

otázku a doc. Košatka bude dále komunikovat s Ing. Matějkou. Ing. Matějka 

poskytne prozatím zjištěné informace senátorům v dokumentech pro členy AS.  

 

Doc. Košatka poděkoval hostům a senátorům. Paní děkanka a proděkani přislíbili 

účast na besedě se studenty 1. 4. 2015 

 

 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 29. 4. 2015 od 9.00 ve velké zasedací 

místnosti B169. 

 

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 

           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 


